

GRIPPE

Europe

Finlande (information en date du 10 avril). —¹ Les poussées d'affections d'allure grippale semblent se déplacer vers les parties nordiques du pays. Elles restent surtout confinées aux unités militaires.

Seize souches de virus grippal A2 ont été isolées jusqu'ici. Quatre d'entre elles furent testées au Centre mondial de la Grippe et, bien qu'elles aient présenté de bonnes affinités pour les antisera vis-à-vis desquels elles furent testées, y compris A2/Singapore/1/57, elles semblent plus proches des variantes récentes du virus A2 que de A2/Singapore/1/57.

¹ Voir N° 12, p. 152.

INFLUENZA

Europe

Finland (information dated 10 April). —¹ The outbreaks of influenza-like illness seem to be moving to the northern parts of the country. They are still mostly confined to military units.

Sixteen strains of influenza virus A2 have been isolated so far. Four of them were tested at the World Influenza Centre and, although they reacted well with the antisera against which they were tested, including A2/Singapore/1/57, they seem to be more closely related to the recent variants of virus A2 than to A2/Singapore/1/57.

¹ See No. 12, p. 152.